

【专业供应】直杆精美儿童伞/卡通丝印/可爱手柄

产品名称	【专业供应】直杆精美儿童伞/卡通丝印/可爱手柄
公司名称	上虞盈丰伞业有限公司
价格	6.00/个
规格参数	品牌:盈丰 款式:直杆伞 造型:普通伞
公司地址	中国 浙江 绍兴市 上虞市崧厦镇天外天工业园区C3二楼
联系电话	0086 0575 82659153

产品详情

品牌	盈丰	款式	直杆伞
造型	普通伞	适用性别	通用
适用人群	儿童	伞布材质	珠光布
产地	上虞	长度	52 (cm)
净重	220 (g/把)	颜色	多 (种)
箱装数量	60	贸易属性	内贸，外贸皆可
加印LOGO	可以	送礼用途	皆可
适用送礼对象	皆可	适用送礼场合	皆可
产品类别	雨伞		

上虞盈丰伞业有限公司 (shangyu yingfeng umbrella co.,ltd.)，坐落于上虞市崧厦镇天外天工业园里，地理位置优越，交通便利 (上虞市位于浙江省东北部，地处杭州湾南岸、杭州市和宁波市之间，与上海市隔海相望)。而崧厦镇全镇有各类工业企业2000余家，其中制伞企业1134家，氛围良好，雨伞文化已经深深地融入当地人民生活，工作，娱乐等各方面，政府对制伞企业也大加支持，各类基础设施到位。

本公司创立于2010年7月28日，前身是兴杰伞厂 (创立于2008年)，专业生产各种高低档晴雨伞，广告伞，礼品伞，儿童伞，酒瓶伞，高尔夫伞，太阳伞等，公司以质量求生存，信誉赢市场，真诚合作，致力于新老客户提供优质服务为宗旨，竭诚欢迎海内外新老客户惠顾。欢迎诸位的咨询，洽谈，期待与您的合作，共创美好未来！

shangyu yingfeng umbrella co.,ltd.is located in the songxia town of shangyu city industrial park outer space, excellent location and convenient transportation (located in the northeast of zhejiang shangyu , located in the south bank of hangzhou bay, between the cities of hangzhou and ningbo, and shangyu city, and shanghai everyacross the sea).the songxia townhas more than 2,000 enterprises of various industries, including umbrella enterprise 1134, good

atmosphere, umbrellas culture has been deeply integrated into the local people live, work, entertainment and other areas, the government umbrella enterprises great canadian support, various types of infrastructure in place. the company was founded in july 28, 2010, coming from a factory umbrella xing jie (founded in 2008), specializing in the production of high-low umbrella, advertising umbrella, gift umbrella, children umbrella, bottle umbrella, golf umbrella, sun umbrella, the company survive by quality, credibility and win the market, sincere cooperation and commitment to provide quality services for new and old customers for the purpose, sincerely welcome new and old customers at home and abroad. welcome you to the consultation, negotiation and look forward to your cooperation for a better future!

下表是本公司部分雨伞规格，让诸位大致了解下：

雨伞类型	尺寸	价格幅度
直杆伞	40 , 42 , 45 , 50 , 53 , 55 , 56 , 58 , 60cm	5.5-30元
折叠伞	53 , 55 (50 , 58 , 60) : 50 , 53cm	5.5-100元
高尔夫伞	60 , 65 , 70cm	7-150元
太阳伞	75cm	9-150元